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Rapporten fra det kommunale tilsyn blev gennemgået og drøftet på Bruger- og pårørenderådet på Broparken d. 
17.11.21 
 
 
Kommunalt tilsyn.  
Tilsynet blev gennemgået og drøftet på bruger- og pårørenderådsmødet d. 17.11.21. 
 
De 2 konsulenter fra kommunen talte med 5 beboere, 3 medarbejdere og forstanderen. Værdier og mål 
for ældrecenteret er blevet gennemgået. 
Det har været en stor omstilling at lukke ned pga. corona. Der har været et stort fokus på hygiejne.  
Der er en voksende gruppe af yngre demente som flytter ind på plejehjemmet. Det fordre andre 
kompetencer og rammer. En anden gruppe der har et stort fokus er de beboere som har psykiatriske 
problemstillinger. 
Der er et godt samarbejde med de pårørende, som oftest er meget nærværende.  
Der har været nogle andre arbejdsgange under corona perioden. Ved indflytninger holder afdelingslederen 
som regel en 3 måneders forventningssamtale med pårørende og beboeren. Dette har dog været 
vanskeliggjort af corona restriktioner. Pårørende og beboere har forskellige behov for opfølgende 
samtaler. Det svinger helt fra ingen samtaler til hver 14. dag. 
Marianne Løvdahl opfordre til at man tager det løbende, hvis man har noget på hjerte og drøfter det med 
personale eller leder. 
Beboerne er meget glade for at bo på Ældrecentret Broparken. 
Der er et særligt fokus på måltider og aktiviteter. 
En gruppe af beboere ønsker mere samvær med ligestillede. 
Vi prøver i øjeblikket at lave en fredagsbar i vores cafe. 
Personalet vil gerne løbende udvide deres viden og kompetencer. Derfor har 5-6 medarbejdere har været 
på forflytningskursus og ønsker mere viden om psykiatri. 
Vi arbejder på at få ansat nogle pædagoger bl.a. på den psykiatriske afdeling. 
Vores dokumentationssystem ”Cura” har nu været i gang i 3 år og vi er godt i gang. 
 
De pårørende i Bruger- og pårørenderådet roste Broparken og ønskede tillykke med det fine tilsyn. 
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